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Xavier Martorell: 'Finalment sí que instal·larem càmeres de videovigilància'

L'equip de govern rectifica i decideix que sí que instal·larà
càmeres de videovigilància a la ciutat. El regidor de Seguretat
Ciutadana, Xavier Martorell, ha explicat a Cugat.cat que el
desplegament es farà en dues fases. En la primera, que estarà
llesta aquest mateix any, es col·locaran càmeres per controlar
el trànsit als districtes. En la segona fase, per la qual encara
no hi ha data, s'incidirà en la seguretat ciutadana amb
càmeres que s'instal·laran al casc antic.

Xavier Martorell va declarar el novembre passat a Cugat.cat que la instal·lació de càmeres deixava de ser
prioritària i que s'ajornava 'sine die' la decisió de col·locar-ne. Dos mesos després, però, Martorell diu que
finalment sí que es farà.

Escoltem el regidor durant una entrevista a Cugat.cat.

Xavier Martorell: La idea és col·locar-les als districtes per controlar la mobilitat. Les càmeres de
seguretat ciutadana se centraran al casc antic.

Martorell assegura, en tot cas, que aquest canvi de criteri no obeeix a cap finalitat recaptatòria.

Noticia disponible a https://www.cugat.cat/noticies/societat/39403.html
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